
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 30/6-08 

Närvarande: Carina, Sune, Christer, Roland, Anette, Magnus 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus väljs till protokollförare. Anette väljs till justerare. 
 

3. Motion från Jan Strannegård ang infomation etc på hemsidan. 
Jan föreslår årsmötet att styrelsen ges i uppdrag att utöka sin information till medlemmarna. 
Förslagsvis bör medlemmarna varje år i samband med att inbetalningsavin skickas ut även 
informeras om hur styrelsen kontaktas, investeringsplaner osv. Vägföreningen kan lägga ut 
information på www.gardabrygga.se tillsammans med övriga föreningar i området. 
De dokument som bör finnas på hemsidan är protokoll från årsmöten, verksamhetsberättelser, 
investeringsplaner, ekonomiska redogörelser om hur medlemmarnas medel disponeras, stadgar 
samt hur styrelsen kontaktas. 
Styrelsen anser att detta är bra och tar upp detta som en övrig fråga på årsmötet. 

 
4. Stadgar med tillhörande karta distribuerades av Anette. Carina efterfrågade ”kommentarer till 

stadgar”. Carina kollar detta samt färglagd karta över området.  
Anette mailar underlag till Magnus för färgutskrift. 
 

5. Carina redogjorde för årets resultat (+84.000 kr).   
 

6. Problem med anlita ideell revisor för föreningen. Anette utför revisionen med Sune som 
kontrollant. Om årsmötet inte godkänner Anette så erfordras extern revisor för kommande år. 

 
7. Ekonomisk plan upprättas efter att utfall på årsavgifter och årsmötets önskan om takt på 

nyasfaltering fastställs. 
 

8. Kallelse är distribuerad inom angivna 10 dagar före årsmötet enligt stadgarna.  
Carina framförde dock synpunkt på att kallelsen borde distribuerats före midsommar. 

 
9. Carina överlämnade Förvaltningsberättelse som Magnus kopierar i 50ex till årsmötet. 

Christer översänder Styrelseberättelse till Magnus för kopiering till årsmötet. 
 

10. Anette ordnar muggar, kaffebröd, kaffe etc till årsmötet. 
 

11. Styrelsen samlas 12/7 kl 09:00 i församlingshemmet vid St Lars Kyrka för genomgång av 
presentationen av förslag till årsavgift och kopplingen till takten på nyasfaltering. 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 
 

Magnus Hagman  Christer Lysell   Anette Regelbom 


